
"Boekhouding nodig voor juiste analyses en keuzes"
Het tiende jaarverslag van hulporganisatie Boeren op een Kruispunt is niet onopgemerkt gebleven in het Vlaams Parlement.
Volksvertegenwoordigers Francesco Vanderjeugd (Open Vld), Jos De Meyer (CD&V) en Sofie Joosen (N-VA) pikten het
signaal op dat een bedrijfseconomische boekhouding niet goed ingeburgerd is op landbouwbedrijven. “Veel bedrijven houden
onvoldoende bedrijfseconomische gegevens bij. Dat is vaak een bron van problemen, en het jaarverslag van de vzw bevestigt
dat”, zegt landbouwminister Joke Schauvliege. Ten opzichte van de rapportering door Boeren op een Kruispunt ligt het
Vlaamse gemiddelde van landbouwers met een bedrijfseconomische boekhouding hoger, op 57 procent volgens de laatste
cijfers.
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Het tiende jaarverslag van hulporganisatie Boeren op een Kruispunt is niet onopgemerkt gebleven in het Vlaams Parlement.
Volksvertegenwoordigers Francesco Vanderjeugd (Open Vld), Jos De Meyer (CD&V) en Sofie Joosen (N-VA) pikten het signaal op dat een
bedrijfseconomische boekhouding niet goed ingeburgerd is op landbouwbedrijven. “Veel bedrijven houden onvoldoende
bedrijfseconomische gegevens bij. Dat is vaak een bron van problemen, en het jaarverslag van de vzw bevestigt dat”, zegt landbouwminister
Joke Schauvliege. Ten opzichte van de rapportering door Boeren op een Kruispunt ligt het Vlaamse gemiddelde van landbouwers met een
bedrijfseconomische boekhouding hoger, op 57 procent volgens de laatste cijfers.
De vzw Boeren op een Kruispunt kaartte in zijn tiende jaarverslag aan dat het op landbouwbedrijven vaak ontbreekt aan een
bedrijfseconomische boekhouding, en bijgevolg aan inzicht in het financieel presteren van de landbouwactiviteiten. In combinatie met een
forfaitaire belastingaangifte is het voor de hulpverleners moeilijk om inzicht te verwerven in de effectieve uitgaven, inkomsten en schulden.
Het vurige pleidooi voor een bedrijfseconomische boekhouding viel in de commissie Landbouw van het Vlaams Parlement niet in
dovemansoren. Drie parlementsleden, Vanderjeugd van Open Vld, De Meyer van CD&V en Joosen van N-VA, ondervroegen de minister
over de kwestie. Minister van Landbouw Joke Schauvliege onderkent dat veel landbouwers onvoldoende zicht hebben op het
bedrijfseconomisch presteren. Ze noemt een bedrijfseconomische boekhouding een “onontbeerlijk instrument” want het levert de juiste
financiële gegevens op basis waarvan landbouwers juiste keuzes kunnen maken.
Schauvliege: “Ik sta helemaal achter het verplicht bijhouden van een boekhouding voor de begunstigden van investeringssteun. Voor VLIF-
doeleinden heeft men de keuze tussen enerzijds een fiscale of vennootschapsboekhouding of anderzijds een bedrijfseconomische
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boekhouding. Het is logisch dat landbouwers die geen beroep doen op overheidsmaatregelen moeilijker bereikbaar zijn. En ik deel de
bezorgdheid dat een groep landbouwers dreigt af te haken bij de digitalisering van alle administratieve verplichtingen.”
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